
Interpelácia č. 114/2017   
 
 
8. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 31.7.2017  
 
 
 
Ing. Kolesár: 
Zaujala ma informácia pán primátor, že z technických príčin nejde priamy prenos. Aké sú tie 
technické príčiny, keď prenos chodí už od roku 2014? Čo sa také udialo? Však máme nový 
server, či ešte ho nemáme nasadený? Ako je možné, že zase sa opakuje problém, ktorý už tu 
bol v roku 2016, keď nešli priame prenosy? 
 
PhDr. Čižmár: 
Prenosy išli, samozrejme po upozornení a po urgencie, resp. po nastavení systému bol prenos 
spustený. V tomto prípade som vás vopred informoval, že prenos ako taký, priamy, nepôjde, 
bude zabezpečený zvukový záznam v plnom znení, podobne ako aj obrazový.  
 
Ing. Kolesár: 
Pán primátor, ja nespochybňujem, že ste nás neinformovali, ale hovorili ste o technických 
príčinách. Pýtam sa, či môžeme poznať tie technické príčiny. Čo sa udialo také, že  
 
PhDr. Čižmár: 
Špecifikáciu technických problémov vám neviem povedať, ak, vieme vám ju poskytnúť 
potom na základe vašej požiadavky písomnou formou, presnú technickú špecifikáciu na čom 
viazne tento problém, vám momentálne neviem odpovedať.  
 
Ing. Kolesár: 
Dobre. Poprosím o takú technickú špecifikáciu, najmä o zdôvodnenie, prečo to 3 roky išlo 
a po troch rokoch nám prenos nejde.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Spôsob vybavenia: písomne 
                               oddelenie organizačné 
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VEC: 
Odpoveď na interpeláciu č.114/2017  
 
Na  8. zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Trebišove dňa 31.07.2017 ste vzniesli interpeláciu, aké sú 
technické príčiny, ktoré znemožnili vysielanie priameho prenosu zasadnutia Mestského zastupiteľstva.  
 
Na Vašu interpeláciu odpovedáme: 
 
Technické príčiny, ktoré znemožnili vysielanie priameho prenosu zasadnutia Mestského zastupiteľstva 
v Trebišove dňa 31.07.2017, spočívali v hľadaní správneho zadania postupnosti príkazov pri spúšťaní 
kamery, ku ktorému došlo z dôvodu, že zamestnanec Mestského úradu v Trebišove, ktorý doposiaľ 
zabezpečoval vysielanie priamych prenosov, v čase svojho náhleho odchodu z pracoviska na PN, 
nebol ochotný odovzdať informácie o existujúcej infraštruktúre informačného systému tak, aby bolo 
možné spoľahlivo zabezpečiť spustenie priameho prenosu. Informácia o tom, že priamy prenos nebude 
z technických príčin zabezpečený, bola včas uvedená na webovej stránke mesta Trebišov, vrátane 
informácie o sprístupnení záznamu zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Trebišove, ktorý bol 
riadne  vyhotovený a následne zverejnený na webovej stránke. Táto skutočnosť bola zároveň 
oznámená primátorom mesta hneď v úvode zasadnutia mestského zastupiteľstva.   
 
K Vašej interpelácii ďalej uvádzame, že technické príčiny nijako nesúviseli s nasadením nového 
servera, boli odstránené  a všetko je pripravené tak, aby  bol občanom sprostredkovaný plnohodnotný 
priamy prenos z najbližšieho zasadnutia mestského zastupiteľstva.      
 
            
 
 
 
  
 
 Mgr. Peter Sovák 
 prednosta 
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